
اخبار كشور

آیت الله خوشوقت)ره(: نتیجه علم بی عمل دوری از خداست. 
انسان را از رحمت خدا دور می کند.

اخبار ادبی و هنری

سنجش فعالیت های رسانه ای 
درباره مدافعان حرم در یک رزم واره

متولــی برگزاری اولیــن دوره رزم واره مدافعان حرم از جمع بندی و 
سنجش فعالیت ها و تولیدات رسانه ای با محوریت مدافعین حرم در این 

رویداد فرهنگی خبر داد.
بهنــام احمدپور مبارکه، مدیر رادیو ایــران در گفت وگو با خبرنگار 
کیهان توضیح داد: نخســتین رزم واره مدافعان حرم به پیشنهاد شبکه 
رادیویی ایران و با چند هدف طراحی شــد. یکی از این اهداف، پی گیری 
مطالبات رهبر معظم انقلاب در زمینــه انقلابی گری و مقاومت مردمی 
اســت. همچنین با برگــزاری این رزم واره می توان ســنجید که جامعه 
رســانه ای ما تا چه حد پی گیر جبهه مقاومــت و رزمندگان این جبهه 
هستند و ظرفیت ها و فعالیت های انجام شده را جمع بندی خواهیم کرد. 
یکی دیگر از اهداف برگزاری رزم واره، معرفی مدافعان حرم و خانواده آنها 
به عنوان بخشی از رویش های انقلاب اسلامی است. ترویج روحیه انقلابی 

و جهادی در جامعه نیز از دیگر اهداف برگزاری این رزم واره است.
وی دربــاره بخش های مختلف این رزم واره نیز گفت: بخش دیداری 
شامل، فیلم، مســتند، پویانمایی، فیلمنامه نویســی، تیزر و برنامه های 
ترکیبی اســت. بخش شــنیداری هم قالب هایی چون مستند رادیویی، 
آنونــس، نمایــش رادیویی و متن رادیویی را در بــر می گیرد. در بخش 
موســیقی، سرود و نغمات آئینی نیز آثار موسیقایی باکلام و بدون کلام، 
مداحی، سرود و ســایر نغمات داوری می شود. همچنین یک بخش هم 
به خبرگزاری ها، مطبوعات و سایت های خبری اختصاص دارد که مقاله، 
مصاحبه، خبر، گزارش، تیتر و محصولات چند رسانه ای را در بر می گیرد. 
بخش فضای مجازی نیز ســایت، وبلاگ و شبکه های اجتماعی را شامل 
می شــود. یک بخش مردمــی هم در این رزم واره ایجاد شــده که همه 
مردم می توانند آثار مختلف ادبی و هنری از قبیل، شــعر، داستان کوتاه، 
فیلمنامه کوتاه، طرح و ایده را برای این بخش ارسال کنند تا داوری شود.

احمدپور در پایان بیان کرد:دبیرخانه این رزم واره در شبکه رادیویی 
ایــران قــرار دارد و آثار را دریافت می کند که پذیــرش آثار تا پایان ماه 
آذر ادامه خواهد داشــت. تا به حال آثار دریافتی از کیفیت قابل توجهی 
برخوردار هستند.در این میان، شبکه های رادیویی بیشترین استقبال را از 
این رزم واره داشته اند. البته طبیعی است، تولید آثار رسانه ای به خصوص 
در قالب های تصویری و دیداری زمان زیادی می برد و ارسال آثار در این 
بخش به روزهای پایانی موکول شده است. همچنین منتظر آثار معاونت 
برون مرزی صداوسیما در این حوزه هستیم. اختتامیه نخستین رزم واره 

مدافعان حرم، 18 دی برگزار خواهد شد. 
تبریک بازیگر بالیوود به رژیم صهیونیستی!

»آمیتــاب باچان« بازیگر ســینمای هند در پیامــی عید حنوکا را 
به اشغالگران قدس تبریک گفت!

همزمانی تبریک این عید صهیونیســتی توســط باچان به ساکنان 
ســرزمین های اشــغالی با روزهایی که اعتراضات ضداسرائیلی در سطح 
جهان به اوج رســیده و نظامیان صهیونیست هر روز خون فلسطینی ها 
را بر زمین می ریزند، معنی دار اســت. می توان این موضوع را نشانه ای از 
پیوند کمپانی های بزرگ فیلمسازی با زرسالاران صهیونیست دانست که 

در مراکز سینمایی جهان نفوذ بسیار زیادی دارند.
 آن طور که منابع خبری گــزارش داده اند، این پیام بازیگر بالیوود 

در فضای مجازی با انتقادات تندی از سوی کاربران مواجه شده است.
انتقاد شدید فیلمسازها
 از بی عدالتی در اکران

تبعیض در اختصاص سالن ها و سانس های نمایش فیلم بین فیلم های 
مختلف، با انتقادات شدیدی از ســوی بسیاری از صاحبان آثار در حال 

اکران مواجه شده است.
مرتضــی علی عباس میرزایی کارگردان فیلم »انزوا« در گفت وگو با 
خبرنــگار کیهان گفت: با توجه به اینکه نمایش عمومی این فیلم با ایام 
اربعین و سپس زلزله کرمانشــاه همزمان شد، قول هایی مبنی بر اینکه 
زمان آغاز اکران این فیلم به جای 15 آبان از اول آذر محاســبه شــود 
داده شــد تا زمان بیشتری به »انزوا« داده شود. اما نه تنها به این وعده 
عمل نشــد که برخوردهایی ناجوانمردانه و بی رحمانه با فیلم ما از سوی 

دست اندرکاران اکران سینماها شد. 
وی افزود: وزارت فرهنگ و ارشــاد اســلامی باید پاســخگوی این 
مشکلات باشد. این وزارت خانه باید بر کار شورای صنفی نمایش و اکران 
سینما نظارت بیشتری داشته باشد. چه می شود که بسیاری از فیلم ها با 
گذشت زمانی طولانی از تولید، هنوز هم رنگ اکران را ندیده اند و وقتی 
هم که به آنها فرصت نمایش عمومی داشــته می شــود، در چند سالن 
محدود اکران می شوند و در سوی دیگر، یک فیلم تنها چهار ماه پس از 

تولید به طور گسترده اکران می شود؟
همچنین هادی حاجتمند، کارگردان فیلم »اشنوگل« در گفت وگو 
با خبرنگار کیهان گفت: پخش کنندگان سینما بدون اینکه فیلم را ببینند 
و از ســاختار و کیفیت آن خبردار بشوند، به صرف اینکه می شنوند یک 
فیلم دفاع مقدسی است و سوپراستار و طنز ندارد، حکم صادر می کنند 

که فیلم، فروش نخواهد کرد و آن را اکران نمی کنند. 
وی تصریــح کرد: یک فیلم دفاع مقدســی در حداقل فضای ممکن 
و بدون هیچ تبلیغاتی اکران می شــود و آن طرف به فیلم هایی که فاقد 
ارزش فرهنگی و هنری هستند ده ها سالن سینما می دهند. این درحالی 
است که ما با حمایت مردم و نیروهای انقلابی در مشهد فضایی را فراهم 
کردیم که این فیلم با اســتقبال و فروش بسیار خوبی مواجه شد. اگر در 
مشهد فروش فیلم خوب است فقط به خاطر حمایت مردم است و نظام 

پخش و اکران، هیچ کمکی به این فیلم نکردند.
حمایت از استعدادهای سینمای دفاع مقدس 

در جشنواره رسام 
جشــنواره رسام با هدف کشــف و حمایت از استعدادهای جوان اما 

بدون پشتیبان سینمای دفاع مقدس برگزار می شود. 
علی اصغر جعفری رئیس سازمان هنری و امور سینمایی دفاع مقدس 
در نشستی خبری گفت: نخستین دوره جشنواره رسام با محوریت دفاع 
مقدس و مقاومت در سطح بین المللی برگزار می شود. یکی از ظرفیت های 
قابل توجه در عرصه هنر تولید آثار کوتاه در بخش های مختلف است و در 
سال های اخیر موفقیت های خوبی در این زمینه صورت گرفته است که 

البته این امر نیازمند استفاده از همه ظرفیت ها است.
وی 28 اســفند سال جاری را آخرین فرصت ارسال آثار به دبیرخانه 
جشــنواره اعلام کرد و افزود: پایان فروردین سال 97 داوری آثار انجام 
می شود و اواخر اردیبهشت هم اختتامیه این دوره در آبادان و خرمشهر 

برگزار خواهد شد. 
انسیه شاه حسینی کارگردان سینما و دبیر جشنواره رسام نیز در این 
نشست خبری گفت: رسام به معنای گلوله ای است که نور تولید می کند 
و به گمشــدگان راه را نشــان می دهد. این جشنواره در شرایطی برگزار 
می شــود که سینمای دفاع مقدس دچار آفت شده است و این جشنواره 

می تواند به نوعی نهال کاری در سینمای دفاع مقدس باشد.
وی توضیح داد: در تلاش هستیم تا کسانی که دغدغه ساخت فیلم 
دفاع مقدســی دارند اما بنا به دلایل مختلفی حمایت نمی شوند را پیدا 
کرده و به آنها کمک کنیم تا با راهنمایی های مناســب دســت به تولید 
فیلم های خود در حوزه دفاع مقدس بزنند.کسانی که بتوانند آثار خوبی 
تولید کنند، بی شــک دبیرخانه جشنواره آنها را رها نمی کند و هدایت و 

حمایت لازم را نسبت به آنها خواهد داشت. 
این فیلمساز با اشاره به اینکه به دنبال تزریق فیلمساز دفاع مقدسی 
به ســینمای ایران هســتیم، تاکید کرد: می دانم که بچه های جشنواره 

»رسام« در آینده نزدیک به جشنواره »عمار« تزریق می شوند.
شــاه حســینی گفت: آثار قابل ارائه در بخش های مســتند، کوتاه، 

انیمیشن و نماهنگ باید بین سه دقیقه تا 30 دقیقه باشد.

هدیه به خوانندگان در پرتو وحی

شاخص جاذبه و دافعه مومن
»با کســانی باش که پروردگار خود را صبح و عصر 
می خوانند، و تنها رضای او را می طلبند، و هرگز به 
خاطر زیورهای دنیا، چشمان خود را از آنها برمگیر، 
و از کسانی که قلبشان را از یاد خود غافل ساختیم 
اطاعت مکن،  همان ها که از هوای نفس پیروی کردند 
و کارهایشان افراطی است.«                       کهف- 28

سرلشکر جعفری :
در آینده نزدیک 

شاهد پیروزی در یمن خواهیم بود 

فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: در آینده ای نزدیک 
در یمن شاهد پیروزی خواهیم بود.

سرلشــکر محمد علی جعفری فرمانده کل ســپاه پاسداران انقلاب اسلامی 
صبح پنجشــنبه در همایش دانشــگاه در تراز انقلاب اســلامی گفت : انقلاب 
 اســلامی دو وجه اساسی دارد که متشکل از یک بعد خارجی و یک بعد داخلی 

است.
وی گفت: بعد خارجی انقلاب در مقاومت اسلامی است که در منطقه و در جهان 
در حال گسترش می باشد و پیروزی این جبهه به شکل شگفت انگیز در حال گسترش 
 اســت. این پیروزی نتیجه مجاهدت بی وقفه جمعی از مجاهدان انقلاب اسلامی 

است.
سرلشــکر جعفری ادامه داد: در طول 20 سال اخیر پیروزی های پی درپی و 
شکست تلاش های دشمنان انقلاب اسلامی را شاهد هستیم. ان شاءالله در آینده 

نزدیک در یمن شاهد پیروزی خواهیم بود.
وی گفــت: ما در حال حاضر باید در پی تثبیت این پیروزی ها و گســترش 
آنها باشــیم. اینها نتیجه رعایت یک اصل اساســی و قرآنــی انقلاب که همان 
استکبارستیزی می باشد است. این اصل چون خوب و دقیق رعایت شد پیروزی های 
جبهه مقاومت حاصل همین موضوع اســت و رهبر انقلاب پرچمدار این حرکت 
 هســتند و مردم ایران و منطقه نیز نقش بســیار تأثیرگذاری در این پیروزی ها 

داشته اند.
فرمانده کل سپاه تصریح کرد: به نظر می رسد این مسیر با سرعت جلو می رود 

و راهش را پیش می برد.
سرلشــکر جعفری اظهار داشــت: انقلاب اســلامی با تمامی مشکلاتی که 
به خصوص در داخل کشور دارد وضع خوبی در ابعاد بیرونی و جبهه مقاومت دارد 

اما در داخل کشور هنوز فاصله زیادی با آرمان های انقلاب داریم.
به گزارش تســنیم، فرمانده کل ســپاه در بخش دیگــری از اظهارات خود 
تأکید کرد: امروز تهدید اصلی انقلاب اســلامی تهدیدات نرم فرهنگی و سیاسی 
و اجتماعی اســت که اگر به آنها پاسخ داده نشود می تواند برای انقلاب مشکلات 

جدی به وجود آورد.
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خطیب جمعه تهران:

آنهاییکهازشیطانبزرگاطاعتمیکنندبهسمتذلتمیروند
امام جمعه موقت تهران گفت: رؤسای جمهور قبلی 
آمریکا با اینکه از نظر ماهیت همین ترامپ هســتند؛ 
ـ منتها ترامپ شــرور بدون نقاب است و آنها شرور با 
پوشش مخملی بودند ـ انتقال پایتخت صهیونیست ها 
کــه کمی ملاحظه منافع آمریکا را  را اجرا نکردند چرا

می کردند.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، آیت الله کاظم صدیقی 
در خطبه های نماز جمعه تهران گفت: مسئولان سیاسی برخی 
کشور ها وقتی از شیطان بزرگ اطاعت می کنند، به سمت ذلت 

می روند.
وی با بیان اینکه نابســامانی در مجاری مدیریت کشــور 
عکس العمــل گناهان خود جامعه اســت، ابراز داشــت: همه 
مشــکلات به ویژه مشکل اقتصادی با کلید تقوا قابل باز شدن 

است.
آیت الله صدیقی گفت: مسئله حساس، جهانی و منطقه ای 
مــا اظهارات خطرنــاک رئیس جمهور بحــران زده بی اصالت 
آمریکاســت که قــدس را برای پایتخت رژیم صهیونیســتیِ 
کودک کش، جــلاد، جعلی و بی هویت معرفــی کرده و بنای 

انتقال سفارتشان را به این شهر شریف دارد.
امــام جمعه موقت تهران با بیــان اینکه این اقدام ترامپ 
نقض قطعنامه های ســازمان ملل است، اظهار داشت: روسای 
جمهور قبلی آمریــکا با اینکه از نظــر ماهیت همین ترامپ 
هســتند؛ ـ منتها ترامپ شــرور بدون نقاب است و آنها شرور 
با پوشــش مخملی بودنــدـ انتقال پایتخت صهیونیســت ها 
 را اجــرا نکردند چــرا که کمــی ملاحظه منافــع آمریکا را 

می کردند.
وی بــا بیان اینکــه آمریکا و رژیم جعلی صهیونیســتی 
داعش را ایجاد کردنــد، گفت: هدف آمریکا و هم پیمانانش از 
تشکیل داعش، ایجاد حصار امنی برای اسرائیل غاصب بود تا 
در کنار آن بتوانند ســوریه و عراق را تجزیه کنند؛ آنها نه تنها 
به اهدافشان نرسیدند بلکه نفوذ منطقه ای، عاطفی، سیاسی و... 

ایران در منطقه تعمیق شد.
آیــت الله صدیقــی با تاکید بــر اینکه خطرهایــی اتحاد 
ملت های مسلمانان را تهدید می کرد، گفت: با تشکیل زینبیون 
و حیدریون، بســیج، و نجبا در واقع حلقه مستحکم دفاعی و 
نظامی تشکیل شد و زوال اسرائیل نه در مدت طولانی بلکه به 

زودی قطعی و غیر قابل انکار است.
امام جمعه موقت تهران تأکید کــرد: این انتفاضه ای که 
شــروع شده و رهبر عزیزمان توصیه فرمودند که فلسطینی ها 
تســلیح شوند؛ باید تمامی مردم به پا خاسته و ملت فلسطین 

که مورد ظلم مضاعف قرار گرفته اند، مسلح شوند.
وی گفت: حــرف ابلهانــه ترامپ موجــب عکس العمل 
کشورهای اسلامی شد، فلســطینی ها به پا خاستند، انتفاضه 
سوم و کنفرانس اسلامی محقق شد و در اولویت بودن مسئله 

فلسطین در جایگاه خودش قرار گرفت.
آیت الله صدیقی تصریح کرد: همه کشورهای اسلامی باید 
کالاهای اســرائیلی و آمریکایی را تا رسیدن به نقطه مطلوب 
تحریم کنند تا آمریکا مورد نفرت جهانی قرار گیرد و دست از 

یاوه گویی ها و بی قانونی ها بردارد.
مدیران نگاه تمدن سازی اسلامی ندارند 

 حسن بنیانیان، رئیس کمیسیون فرهنگی شورای عالی 
انقلاب فرهنگی در ســخنرانی پیش از خطبه های نماز جمعه 
تهران گفت: در کشورهای غربی در بسیاری از موارد از کشور 

ما که در حال توسعه است، الگوبرداری می کنند.
وی با بیان اینکه در 200 ســال اخیر الگوی دانشگاه های 
مدرن وارد کشــور ما شــد، ادامه داد: به تدریج و با توســعه 
رشــته های علوم انسانی حوزه های علمیه به حاشیه رانده شد 

کما اینکه تــا قبل از اواخر دوره  قاجــار حوزه های علمیه در 
بسیاری از عرصه های اجتماعی حضور داشتند.

رئیس  کمیســیون فرهنگی شورای عالی انقلاب فرهنگی 
اظهار داشت: پس از قرن سیزدهم میلادی به تدریج شاخه های 
علم از یکدیگر مســتقل و جریان هــای تخصصی علوم از هم 
گسیخت و علوم طبیعی به طور کامل از جهان بینی جدا شد.

بنیانیان با  اشاره به تاکیدات مقام معظم رهبری بر وحدت 
میان دانشگاه ها و حوزه های علمیه، تصریح کرد: ایشان همواره 
به دو صورت مستقیم و غیرمســتقیم  اشاراتی به این مسئله 
داشــتند که در صورت تحقق منجر بــه تعمیق وحدت میان 
این دو نهاد می شود، چراکه ایشان در طول سال های مختلف 
تلاش کردند تا برداشت ناقصی که در ذهن بسیاری از مدیران 

ما وجود دارد را اصلاح کنند.
وی یادآور شد: اعضای شورای انقلاب فرهنگی در سال 81 
به ضرورت وحدت میــان این دو حوزه در محضر مقام معظم 
رهبری دست یافتند و ایشان این سؤال را مطرح کردند که به 
راستی فرهنگی که باید در تولید، خدمات، تصمیمات امنیتی 

و غیره رعایت شود و حدود را معین کند، چیست؟
رئیس  کمیســیون فرهنگی شورای عالی انقلاب فرهنگی 
ادامه داد: معنای ســؤال رهبر معظم انقلاب اسلامی این است 
که همه مدیران در تمامی ســازمان ها باید رفتارهای روزمره و 
برنامه ریزی های بلندمدت خود را ذیل رفتاری مبتنی بر دین 
شــکل دهند تا بدین طریق بتوان تمدن سازی اسلامی را آغاز 

کرد.
بنیانیان با  اشــاره به سخنان مقام معظم رهبری در سال 
89 ابراز داشت: سفر ایشــان به قم و سخنرانی شان در جمع 
عالمان آن شهر مبنی بر این بود که ایشان درباره علوم انسانی 

در دانشگاه ها و خطر دانشگاه های مسموم هشدار داده بودند.
وی با بیان اینکه حوزه های علمیه ما یک رســالت بزرگ 
بر دوش دانشــگاه ها دارند، گفت: حوزه های علمیه موظفند تا 
نظریات اسلامی را از متون اســلامی بیرون بکشند و آنها در 

اختیار همگان قرار دهند.
رئیس  کمیســیون فرهنگی شورای عالی انقلاب فرهنگی 
تصریح کرد: مدیران نگاه تمدن ســازی اســلامی ندارند و به 
افق های بلندمدت فکر نمی کنند چراکه به شــدت احســاس 

موقتی بودن دارند که این بسیار خطرناک است.
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قم - خبرنگار کیهان: 
امام جمعه قم با اشــاره به ارتباط آشــکار و نهان 
آل سعود با رژیم اشغالگر قدس، گفت: آل سعود خطوط 
قرمز در رابطه با رژیم صهیونیســتی را درهم شکسته 

است.
حجت الاسلام والمســلمین علیرضا اعرافی در خطبه های 
نماز جمعه قم که با حضور پرشــکوه مردم مومن این شهر در 
مصلای قدس برگزار شد، افزود: وزیر خارجه آل سعود رسما از 
ارتباطات راهبردی با صهیونیســت ها خبر می دهد و این یعنی 

خنجر زدن از پشت به امت اسلام. 
وی با بیان اینکه آل ســعود خطوط قرمز در رابطه با رژیم 
صهیونیستی را شکسته است، اظهار داشت: مسلمانان باید خود 
دست به کار شوند و از قبله اول خویش دفاع کنند. دولت های 
اســلامی نیز باید به صراحت علیه صهیونیست ها اعلام موضع 
کرده و هر کاری از دستشــان برمی آیــد ازجمله تحریم های 

اقتصادی علیه صهیونیسم انجام دهند.

رئیس جامعه المصطفــی العالمیه افزود: اقدام آمریکا علیه 
قدس اشــغالی، به رســمیت شــناختن تجاوز و اشغال بود و 
متاسفانه همراهی برخی کشــورهای عربی با این ظلم آشکار 
دشــمنان را برای این اقدام جسور کرد و جرات بخشید. البته 
آمریکا و صهیونیست ها باید بدانند که ما و همه آزادی خواهان 

جهان دربرابر این اقدام خطرناک خواهیم ایستاد.
مدیر حوزه های علمیه کشــور در ادامه به موضوع سالروز 
شهادت شهید دکتر مفتح و هفته وحدت حوزه و دانشگاه اشاره 
کرد و بیان داشت: وحدت و همدلی و همراهی حوزه و دانشگاه 
کلیــد و رمز موفقیت های کشــور در فتح قله های پیشــرفت 
همه جانبه است لذا هرکسی که می تواند در استحکام پایه های 

این تعامل منشاء اثر باشد، باید به این امر مهم اهتمام ورزد.
حجت الاســلام والمســلمین اعرافــی افــزود: طلاب و 
دانشــجویان نیز باید در این راه همت کنند تا انشاءالله حوزه و 

دانشگاهی متعالی و ایمانی و ناظر به زمان داشته باشیم.
امام جمعه قم همچنین با اشــاره به هفته پژوهش از عدم 

امام جمعه قم:

وحدت و همراهی حوزه و دانشگاه كلید فتح قله های پیشرفت همه جانبه است

شهید  سه  مطهر  پیکر 
پنجشنبه  روز  حرم  مدافع 
شهید  مردم  دســتان  بر 
تشــییع  اصفهان  پــرور 
و در گلســتان شــهدای 
خاکســپاری  شــهر   این 

شدند. 
به گزارش ایرنا، پیکر مطهر 
نخستین شهید روحانی مدافع 
حــرم تیپ فاطمیون اســتان 
بــه همراه 2شــهید  اصفهان 
مدافع حرم روز پنج شــنبه از 
حســینیه بنی فاطمه واقع در 

گمرک ایــران درباره ماجــرای واردات خودروهای 
لوکس به نام زنان روستایی در سال ۹۳ و ۹۴ توضیحاتی 

ارائه کرد.
به گزارش تسنیم، گمرک ایران واقعیت های ماجرای واردات 
خودروهای لوکس به نام زنان روستایی را تشریح و بار دیگر با رد 
ادعاهــای یک نماینده مجلس ، تاکید کرد : ادعای قاچاق بودن 
این خودروها کذب محض اســت و موضوع صرفا مربوط به فرار 
مالیاتی سودجویان برای عدم پرداخت مالیات بر کارت بازرگانی 
بوده که اتفاقا اولین ســازمان شــاکی این کارت های بازرگانی 

یکبارمصرف هم گمرک بود.
گمرک ایــران در این خصوص توضیح داد : ماجرای واقعی 
واردات خودروهای لوکس به نام زنان روســتایی در ســال های 
93 و 94 به سوءاســتفاده برخی واردکنندگان از مردان و زنان 
روستایی و افراد بی بضاعت مربوط می شود که افراد سودجو برای 
فــرار از پرداخت مالیات بر کارت بازرگانــی اقدام به اخذ کارت 
بازرگانی از اتاق بازرگانی و صنایع و معادن به نام این افراد نموده 
و خودروهــای لوکس را به نام مردان و زنان روســتایی و افراد 
بی بضاعــت وارد می کردند. این ماجرا در طی ســالیان متمادی 
ادامه داشــت تا اینکه با الکترونیکی شــدن گمرک و راه اندازی 
ســامانه جامع گمرکی و پنجره واحد تجــارت فرامرزی امکان 
رهگیری و تجمیع اطلاعات واردکنندگان به تفکیک واردات هر 

کالا به ویژه خودرو فراهم شد.
واردات خودروی لوکس به نام دو زن!

دفاتــر نظارتی گمرک ایران با رصد اطلاعات ســامانه های 
الکترونیکی در ســال 1394 متوجه شــدند که تعــداد زیادی 
خودروی لوکس به نام دو زن وارد کشــور شده است. در بررسی 
اطلاعات این افراد مشــخص شد که خودروهای وارداتی پس از 
اخذ مجوزهای ثبت سفارش و پرداخت حقوق و عوارض گمرکی 
وارد کشــور شده و تشریفات گمرکی این خودروها کاملا قانونی 

انجام و از گمرکات ترخیص شده اند.
در بررسی بیشتر پرونده های الکترونیکی این افراد و واردات 
تعداد زیادی خودروی لوکس با کارت بازرگانی آنها ، به دســتور 
رئیس کل وقت گمرک ایران مقرر می شــود هویت این دو زن به 
دلیل احتمال فرار مالیاتی بیشــتر بررسی شود. بازرسان گمرک 
ایران با تحقیقات بیشتر محل زندگی آنها را شناسایی و متوجه 
می شوند که این دو زن ســاکن روستا بوده و بضاعت مالی آنها 
کمتر از 10 میلیون تومان اســت اما بنــام آنها صدها خودروی 
لوکس وارد کشــور شده است و برآورد مالیات بر کارت بازرگانی 
آنها به چندین میلیارد می رسد. در تحقیقات بازرسان گمرک از 
این زنان روســتایی مشخص می شود که گر چه در جریان اخذ 
کارت بازرگانی به نام خودشان هستند اما با دریافت مبلغی ناچیز 
و با وکالت نامه قانونی و بلا عزل امتیاز اســتفاده از این کارت ها 
را بــه افراد دیگری واگذار کرده اند و از ورود این تعداد خودروی 

لوکس به نام خود خبر ندارند.
پس از گزارش ماجرا به دفاتر ستادی گمرک ، احتمال فرار 

مالیاتی و سوءاســتفاده از این زنان برای عدم پرداخت مالیات بر 
کارت بازرگانی برای مسئولان گمرک محرز و مسئولان گمرک 
فراتر از وظایف ســازمانی دستور متوقف کردن هر گونه عملیات 
گمرکی به نام آنها را صادر و تعدادی از خودروهای ســودجویان 

در گمرکات توقیف می شود.
سوداگران و صاحبان اصلی خودروهای لوکس پس از اینکه 
متوجه می شــوند گمرک ایران متوجه ماجرا شده نسبت به این 
اقدام مســئولان گمرک اعتراض و اعــلام می کنند که موضوع 
پرداخت مالیات بر کارت بازرگانی و فرار مالیاتی به لحاظ قانونی 
ارتباطــی با حوزه وظایف گمرک ندارد و اصطلاحا هنوز ســال 

مالیاتی برای کارت بازرگانی این دو زن فرا نرسیده است.
۳0 مورد شکایت از یک مدیر گمرک!

با جدی شدن موضوع و توقیف تعدادی از خودروهای پورشه 
این افراد به ویژه در گمرکات اســتان مازندران ، صاحبان اصلی 
خودروها به ویژه خانم م.د.د اقدام به شکایت از مسئولان گمرک 
به ویژه مدیرکل گمرکات اســتان مازندران به جرم توقیف غیر 
قانونی خودروهای آنان در گمرک می کنند. تعداد 10 دســتگاه 
خودروی پورشــه این افراد با مقاومت مدیرکل گمرکات استان 
مازندران توقیف شــده بود که هم اکنون نیز در محوطه گمرکی 

بندر نوشهر نگهداری می شود.
اما تمام ماجرا به اینجا ختم نمی شود، در روزهای اخیر یکی 
از نمایندگان مجلس با روایتی اشــتباه و غیــر واقعی از ماجرای 
سودجویی با نام یک پیرزن روستایی تفسیر نادرستی از ماجرای 
واردات 600 بنز و پورشه را داشت. این نماینده مجلس حتی یک 
جلسه هم برای بررسی واقعیت های موضوعات ادعایی با مسئولان 
گمرک برگزار نکرد و با ادعاهای نادرســت مسائل را وارونه جلوه 
داد در حالی کــه مدیرکل گمرک مازندران بخاطر ایســتادگی 
درخصــوص اخذمالیات بر کارت بازرگانی کــه هیچ ارتباطی به 
وظایف گمرک نداشته وهمچنین مقاومت درمبارزه باکارت های 
بازرگانــی اجاره ای ویکبارمصرف تا ایــن زمان در مظان بیش از 
30 موردشــکایت توسط ســودجویان قرار گرفته و مجبورشده 
درمحاکــم مختلف حضور یابد و ازاقــدام گمرک درخصوص کم 
کاری دســتگاههای متولی صدورکارت هــای بازرگانی اجاره ای 
وعلی الخصوص مربوط به همین خانم پیرزن روستایی دفاع کند.

در این ماجرا کاملا روشــن و شفاف است که مجوز واردات 
تمامی خودروهای وارداتی به نام این زنان روســتایی صادر شده 
و تشــریفات گمرکی این خودروها کاملا قانونی انجام و پس از 
اخذ حقوق و عوارض گمرکی خودروها ترخیص شــده اســت و 
پس از آنکه مســئولان گمرک به یکبار مصرف بودن کارت های 
بازرگانــی این زنان روســتایی پــی می برند فراتــر از وظایف و 
اختیارات ســازمانی عمل نموده و اقدام بــه توقیف خودروهای 
موجود ســودجویان می کنند و جالب تــر اینکه تاکنون به دلیل 
توقیف این خودروها توســط مدیرکل گمرکات استان مازندران 
30 مورد شکایت در محاکم مختلف از طرف سودجویان بر علیه 

این مدیر شده است!

توضیحات گمرک درباره واردات خودروهای لوكس
 به نام زنان روستایی 

پیکر مطهر ۳ شهید مدافع حرم در اصفهان تشییع شد 

تطابق و تحقق بودجه پژوهش از تولید ناخالص ملی براســاس 
برنامه توســعه پنجم و نیز سیاســت های ابلاغی رهبر معظم 
انقلاب انتقاد کرد و گفــت: آمارها خلاف این برنامه ریزی ها را 
نشــان می دهد لذا مجلس شورای اسلامی باید به این موضوع 
توجه ویژه نشان دهد و مانع از رکود علمی و پژوهشی در کشور 
بشــود. وی در بخش دیگری از خطبه های نماز ســالروز ورود 
حضرت معصومه)س( به قم را گرامی داشت و گفت: ورود این 
بانوی بزرگوار به این شــهر و درنهایت وفات و مدفون شدن در 

قم مایه خیرات و برکات بی حدوحصری شد.
حجت الاسلام والمسلمین اعرافی اظهار داشت: مردم و نیز 
حاکمیت باید تلاش کنند و شــرایط ازدواج را تسهیل نمایند 
تا از مشــکلات و پیامدهای شوم عدم ازدواج و طلاق ممانعت 

کنند.
امام جمعه قم افزود: اگر فردی در اثر عدم تحقق شــرایط 
ازدواج به گناه کشــانده شود، همه کسانی که در فراهم آوردن 

شرایط ازدواج کوتاهی کرده اند در گناه او شریک خواهند بود.

خیابان ابن سینای اصفهان به سمت حسینیه رضوی این شهر 
واقع در خیابان کمال بر روی دستان مردم قدرشناس اصفهان 

تشییع شد. 
پیکر مطهر شــهید سیدنبی حســینی نخستین شهید 
روحانی مدافع حرم تیپ فاطمیون و شــهید امین حســینی 
دیگر شــهید مدافع حرم تیپ فاطمیون همراه با پیکر مطهر 
شهید غلام  حیدر ســلطانی پس از تشییع تا حسینه رضوی 
اصفهان به گلستان شهدای این شهر انتقال یافت و این شهدا 

در کنار سایر همرزمان خود آرام گرفتند. 
شــهید سید نبی حسینی سی امین شهید روحانی مدافع 

حرم کشور اســت که در جنگ با تروریست  های تکفیری در 
سوریه به شهادت  رسید.

اســتان اصفهان تاکنون بیش از 45 شــهید برای دفاع از 
حریم اهل البیت)ع( و مبارزه با گروه های تکفیری و تروریستی 

در سوریه تقدیم کرده است. 
از این تعداد 24 شــهید تبعه افغانســتان هستند که در 

اصفهان مقیم می باشند. 
اصفهــان پس از اســتان  های خراســان  رضــوی و قم، 
ســومین استانی است که بیشترین تعداد شهدای مدافع حرم 

بیت)ع( را تقدیم جهان اسلام کرده است. اهل 


